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PROTOKÓŁ NR LV/2014 

z sesji Rady Miejskiej w Nowym Mieście nad Pilicą 

z dnia 7 listopada 2014 roku 

 

 Sesja Rady Miejskiej w Nowym Mieście nad Pilicą odbyła się w dniu 7 

listopada 2014 roku w sali konferencyjnej Urzędu Miasta i Gminy w Nowym 

Mieście nad Pilicą i trwała od godz. 10
00

 do godz. 12
45

. 

 

Obradom sesji przewodniczył pan Zbigniew Kacprzyk – przewodniczący Rady 

Miejskiej w Nowym Mieście nad Pilicą. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej otwierając sesję stwierdził na podstawie listy 

obecności załącznik Nr 1 do niniejszego protokołu prawomocność obrad. Na 

sali obrad obecnych było 12 radnych na ustawowy skład liczbowy - 15. 

 

W sesji udział wzięli: 

1. Burmistrz Miasta i Gminy      p. Barbara Gąsiorowska 

2. Sekretarz Miasta i Gminy     p. Iwona Kieszek 

3. Skarbnik Miasta i Gminy     p. Ewa Bator 

4. Kierownik Posterunku Policji    asp. Janusz Bogdański  

5. Sołtysi i Przewodniczący Rad Osiedlowych z terenu Gminy Nowe Miasto nad 

Pilicą wg załączonej listy obecności załącznik Nr 2 do protokołu. 

6. Mieszkańcy Gminy Nowe Miasto nad Pilicą. 

 

PKT 1 

Przewodniczący Rady poinformował, że każdy z radnych otrzymał w 

ustawowym terminie proponowany porządek obrad, zapytał czy są wnioski lub 

uwagi do proponowanego porządku obrad. Przewodniczący Rady wnioskował o 

wprowadzenie do dzisiejszego porządku obrad projekt uchwały w Pkt. 6 ppkt. 

j)w sprawie w przedłużenia czasu obowiązywania taryf opłat za zbiorowe 

zaopatrzenie w wodę i zbiorowe odprowadzenie ścieków. 

Przystąpiono do głosowania wniosku, aby do proponowanego porządku obrad 

wprowadzić projekt uchwały w/w sprawie. W głosowaniu za 12 radnych przy 

obecnych na sali 12 radnych, przeciw 0, wstrzymało się 0.  

Następnie Przewodniczący Rady przedstawił proponowany porządek obrad w 

następującym brzmieniu:  

1. Przedstawienie porządku obrad. 

2. Przyjęcie protokołu z ostatniej sesji. 

3. Wystąpienie Przewodniczących Stałych Komisji.  

4.Sprawozdanie z działalności Burmistrza Miasta i Gminy za okres 

międzysesyjny. 

5. Informacje Przewodniczącego Rady Miejskiej. 

6. Rozpatrzenie i podjęcie uchwał w sprawie: 
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a)  zmian w budżecie gminy na 2014 rok. 

b) zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Nowe Miasto nad Pilicą za 

lata 2014-2020. 

c) obniżenia ceny skupu żyta do celów wymiaru podatku rolnego na 2015 rok. 

d) obniżenia ceny sprzedaży drewna do celów wymiaru podatku leśnego na 

2015 rok. 

e) ustalenia stawek w podatku od nieruchomości na 2015 rok. 

f) zwolnień w podatku od nieruchomości na 2015 rok. 

g) określenia wysokości stawek podatku od środków transportowych na 2015 

rok. h) zwolnień w podatku od środków transportowych na 2015 rok. 

i) opłaty od posiadania psów na 2015 rok. 

j) przedłużenia czasu obowiązywania taryf opłat za zbiorowe zaopatrzenie w 

wodę i zbiorowe odprowadzanie ścieków. 

7. Interpelacje i zapytania. 

8. Wolne wnioski i oświadczenia radnych. 

9. Złożenie podziękowań Radnym  za pracę w VI kadencji samorządu 

gminnego. 

W głosowaniu za przyjęciem proponowanego porządku obrad za 12 radnych 

przy obecnych 12 radnych na sali, przeciw 0, wstrzymało się 0. Proponowany 

porządek został przyjęty. 

 

PKT 2 

 Przewodniczący Rady Miejskiej pan Zbigniew Kacprzyk poinformował, 

że protokół z poprzedniej sesji Rady był wyłożony do wglądu w Biurze Rady i 

zapytał czy są zastrzeżenia lub uwagi do protokołu z ostatniej sesji. 

Przystąpiono do głosowania nad przyjęciem protokołu. W głosowaniu za 12 

radnych na stan obecnych na sali 12 radnych, przeciw – 0, wstrzymało się – 0. 

Protokół z ostatniej sesji został przyjęty. 

 

PKT 3 

Przewodnicząca Komisji Rewizyjnej p. Teresa Dudek poinformowała, 

że w okresie międzysesyjnym posiedzenie komisji odbyło się w dniu 5 listopada 

br., na którym komisja zajmowała się następującymi sprawami: 

1. Zapoznanie się z projektami uchwał przygotowanymi na sesję Rady. 

2. Sprawy bieżące kierowane do Komisji. 

Skarbnik Miasta i Gminy p. Ewa Bator zapoznała z projektami uchwał w 

sprawie: 

- zmian w budżecie gminy na 2014 rok. Poinformowała, że planowane dochody 

budżetu gminy na 2014 rok zwiększa się o kwotę 80 9950,00zł. Planowane 

wydatki budżetu gminy na 2014 rok zwiększa się o kwotę 80 9950,00zł. Ustala 

się dochody budżetu gminy na 2014 rok w łącznej kwocie 23 710 911,89zł. 

Ustala się wydatki budżetu gminy na 2014 rok w łącznej kwocie 

28 499 403,89zł. Zmianie ulega Tabela Nr 1 do uchwały budżetowej zgodnie z 
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załącznikiem nr 1 do niniejszej uchwały. Zmianie ulega Tabela Nr 2 zgodnie z 

załącznikiem nr 2 do niniejszej uchwały. Zmianie ulega Tabela Nr 3 ,,Roczny 

plan wydatków na zadania inwestycyjne w 2014 roku”. Aktualne brzmienie 

przedstawia załącznik Nr 3 do niniejszej uchwały. Zmianie ulega Tabela Nr 1 do 

uchwały budżetowej na 2014 rok ,,Dotacje udzielane w 2014 r. z budżetu 

podmiotom należącym i nienależącym do sektora finansów publicznych”. 

Aktualne brzmienie przedstawia załącznik Nr 4 do niniejszej uchwały. Ustala 

się deficyt w wysokości 4 788 492zł.  

 

- zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Nowe Miasto nad Pilicą na 

lata 2014-2020. Dokonuje się zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy 

Nowe Miasto nad Pilicą na lata 2014-2020 zgodnie z załącznikiem nr 1 do 

niniejszej uchwały. Dokonuje się zmian w Wykazie Przedsięwzięć do 

Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Nowe Miasto nad Pilicą na lata 2014-

2020 zgodnie z załącznikiem nr 2 do niniejszej uchwały. 

Członkowie komisji projekty uchwał zaopiniowali pozytywnie. 

Burmistrz Miasta i Gminy p. Barbara Gąsiorowska  poinformowała o 

wprowadzeniu na obrady sesji Rady projekty uchwał w sprawie: 

- przedłużenia czasu obowiązywania taryf opłat za zbiorowe zaopatrzenie w 

wodę i zbiorowe odprowadzenie ścieków. Pani Burmistrz wyjaśniła, że Zakład 

Usług Komunalnych przedłożył wniosek o przedłużenie od 1 stycznia 2015 roku 

do 30 kwietnia 2015 roku czasu obowiązywania dotychczasowych taryf dla 

zbiorowego zaopatrzenia w wodę i zbiorowym odprowadzaniu ścieków.  

- udzielenia pomocy finansowej Województwu Mazowieckiemu. 

Kierownik Referatu Finansowego U M i G- p. T. Grudzień przedstawiła 

projekty uchwał w sprawie: 

- obniżenia ceny skupu żyta do celów wymiaru podatku rolnego na 2015 rok. 

- obniżenia ceny sprzedaży drewna do celów wymiaru podatku leśnego na 2015 

rok. 

- ustalenia stawek w podatku od nieruchomości na 2015 rok. 

- zwolnień w podatku od nieruchomości na 2015 rok.  

- określenia wysokości stawek podatku od środków transportowych na 2015 rok. 

zwolnień w podatku od środków transportowych na 2015 rok. 

- opłaty od posiadania psów na 2015 rok.  

Członkowie komisji zaopiniowali propozycję stawek podatkowych p. Burmistrz 

tj. pozostawanie przy stawkach na poziomie roku ubiegłego. 

Spraw bieżących na posiedzeniu komisji nie zgłoszono. 

 

Przewodniczący Komisji Gospodarczo – Budżetowej p. Ignacy Król 

poinformował, że w okresie międzysesyjnym posiedzenie komisji odbyło się w 

dniu 4 listopada  br., na którym komisja zajmowała się następującymi sprawami: 

1. Zapoznanie się z projektami uchwał przygotowanymi na sesję Rady. 

2. Sprawy bieżące kierowane do Komisji. 
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Przewodniczący Komisji poinformował, że nie będzie powielał wypowiedzi 

poprzedniczki. Członkowie Komisji zaopiniowali propozycję stawek 

podatkowych p. Burmistrz tj. pozostawanie przy stawkach na poziomie roku 

ubiegłego. Dodał, że komisja projekty uchwał zaopiniowała pozytywnie. W 

głosowaniu za 5 radnych przy obecnych na sali 5 radnych, przeciw 0, 

wstrzymało się 0. Spraw bieżących na posiedzeniu komisji nie zgłoszono. 

 

Przewodniczący Komisji Oświatowo – Społecznej p Stanisław Motyl 

poinformował, że w okresie międzysesyjnym komisja obradowała w dniu 29 

października br., na którym komisja zajmowała się następującymi sprawami: 

1.Kontrola stanu sanitarnego wokół cmentarzy na terenie miasta i gminy. 

2. Sprawy bieżące kierowane do Komisji. 

Członkowie Komisji skontrolowali stan sanitarny wokół cmentarzy na terenie 

miasta i gminy. Stwierdzili, że teren wokół cmentarzy w miejscowości Żdżary i 

Łęgonice jest zadbany są przygotowane kontenery do wysypywania śmieci. 

Stwierdzono, nie usunięte śmieci na terenie cmentarza nowomiejskiego. 

W dniu 4 listopada br., na którym komisja zajmowała się następującymi 

sprawami: 

1.Zapoznanie się z projektami uchwał przygotowanymi na sesję Rady. 

2. Sprawy bieżące kierowane do Komisji. 

Przewodniczący Komisji poinformował, że nie będzie powielał wypowiedzi 

poprzedników. Dodał, że członkowie komisji projekty uchwał zaopiniowali 

pozytywnie. Na posiedzeniu komisji wypracowano następujący wniosek: radna 

Anna Czerwiowska wnioskowała, aby stawka roczna opłaty od posiadania psów 

na 2015 rok wynosiła 15 zł. od jednego psa, 10 zł. od drugiego psa, 5 zł. za 

każdego następnego psa posiadanego przez osobę fizyczną. W głosowaniu za 4 

radnych przy obecnych na sali 4 radnych, przeciw 0, wstrzymało się 0.  

 

 

PKT 4 

Burmistrz Miasta i Gminy pani Barbara Gąsiorowska przedstawiła 

sprawozdanie za okres międzysesyjny tj. od dnia 26.10.2014 roku do dnia 

07.11.2014 roku. 

 

Pani Burmistrz przedstawiła pokaz multimedialny dotyczący najważniejszych 

inwestycji kończącej się kadencji.  

 

PKT 5 

Przewodniczący Rady Miejskiej podziękował za udział w dniu 

dzisiejszym w Mszy św. Dziękczynnej za VI kadencję Smorządu Miasta i 

Gminy Nowe Miasto nad Pilicą. 
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Przewodniczący Rady Miejskiej p. Zbigniew Kacprzyk ogłosił 5 minutową 

przerwę w obradach. Po przerwie wznowiono obrady. 

 

PKT 6a 

Przewodniczący Rady Miejskiej p. Zbigniew Kacprzyk odczytał projekt 

uchwały w sprawie zmian w budżecie gminy na 2014 rok. Projekt uchwały 

zreferowała pani Skarbnik informując, że planowane dochody budżetu gminy na 

2014 rok zwiększa się o kwotę 80 9950,00zł. i w związku z tym,  ustala się 

dochody budżetu gminy na 2014 rok w łącznej kwocie 23 710 911,89zł.  

Planowane wydatki budżetu gminy na 2014 rok zwiększa się o kwotę 

80 9950,00zł. i w związku z tym ustala się wydatki budżetu gminy na 2014 rok 

w łącznej kwocie 28 499 403,89zł. Omówiła również załączniki do uchwały.  

Radny Tomasz Pietrucha odniósł się w kwestii zmiany w planie wydatków 

bieżących na koszty związane z oświetleniem ulic, placów i dróg w 2014 roku i 

w związku z dodatkowymi do poniesienia kosztami dotyczącymi zadania 

inwestycyjnego ,,Budowa budynku zaplecza sportowego”.  

Przystąpiono do głosowania nad w/w projektem uchwały. W głosowaniu za – 14 

radnych, przy obecnych na sali 14 radnych, przeciw - 0, wstrzymało się - 0, 

uchwalono uchwałę Nr LV/335/2014 w przedmiotowej sprawie. Uchwała 

stanowi załącznik Nr 3 do niniejszego protokołu.  

 

PKT 6b 

Przewodniczący Rady Miejskiej p. Zbigniew Kacprzyk odczytał projekt 

uchwały w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Nowe 

Miasto nad Pilicą na lata 2014-2020.  

Przystąpiono do głosowania nad w/w projektem uchwały. W głosowaniu za – 14 

radnych, przy obecnych na sali 14 radnych, przeciw - 0, wstrzymało się - 0, 

uchwalono uchwałę Nr LV/336/2014 w przedmiotowej sprawie. Uchwała 

stanowi załącznik Nr 4 do niniejszego protokołu.  

 

PKT 6c 

Przewodniczący Rady Miejskiej p. Zbigniew Kacprzyk odczytał projekt 

uchwały w sprawie obniżenia ceny skupu żyta do celów wymiaru podatku 

rolnego na 2015 rok. 

Przystąpiono do głosowania nad w/w projektem uchwały. W głosowaniu za – 14 

radnych, przy obecnych na sali 14 radnych, przeciw - 0, wstrzymało się - 0, 

uchwalono uchwałę Nr LV/337/2014 w przedmiotowej sprawie. Uchwała 

stanowi załącznik Nr 5 do niniejszego protokołu.  

 

 PKT 6d 

Przewodniczący Rady Miejskiej p. Zbigniew Kacprzyk odczytał projekt 

uchwały w sprawie obniżenia ceny sprzedaży drewna do celów wymiaru 

podatku leśnego na 2015 rok. 
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Przystąpiono do głosowania nad w/w projektem uchwały. W głosowaniu za – 14 

radnych, przy obecnych na sali 14 radnych, przeciw - 0, wstrzymało się - 0, 

uchwalono uchwałę Nr LV/338/2014 w przedmiotowej sprawie. Uchwała 

stanowi załącznik Nr 6 do niniejszego protokołu.  

 

PKT 6e 

Przewodniczący Rady Miejskiej p. Zbigniew Kacprzyk odczytał projekt 

uchwały w sprawie ustalenia stawek w podatku od nieruchomości na 2015 rok. 

Przystąpiono do głosowania nad w/w projektem uchwały. W głosowaniu za – 14 

radnych, przy obecnych na sali 14 radnych, przeciw - 0, wstrzymało się - 0, 

uchwalono uchwałę Nr LV/339/2014 w przedmiotowej sprawie. Uchwała 

stanowi załącznik Nr 7 do niniejszego protokołu.  

 

 

PKT 6f 

Przewodniczący Rady Miejskiej p. Zbigniew Kacprzyk odczytał projekt 

uchwały w sprawie zwolnień w podatku od nieruchomości na 2015 rok. 

Przystąpiono do głosowania nad w/w projektem uchwały. W głosowaniu za – 14 

radnych, przy obecnych na sali 14 radnych, przeciw - 0, wstrzymało się - 0, 

uchwalono uchwałę Nr LV/340/2014 w przedmiotowej sprawie. Uchwała 

stanowi załącznik Nr 8 do niniejszego protokołu.  

 

PKT 6g 

Przewodniczący Rady Miejskiej p. Zbigniew Kacprzyk odczytał projekt 

uchwały w sprawie określenia wysokości stawek podatku od środków 

transportowych na 2015 rok. 

Przystąpiono do głosowania nad w/w projektem uchwały. W głosowaniu za – 14 

radnych, przy obecnych na sali 14 radnych, przeciw - 0, wstrzymało się - 0, 

uchwalono uchwałę Nr LV/341/2014 w przedmiotowej sprawie. Uchwała 

stanowi załącznik Nr 9 do niniejszego protokołu.  

 

PKT 6h 

Przewodniczący Rady Miejskiej p. Zbigniew Kacprzyk odczytał projekt 

uchwały w sprawie zwolnień w podatku od środków transportowych na 2015 

rok. 

Przystąpiono do głosowania nad w/w projektem uchwały. W głosowaniu za – 14 

radnych, przy obecnych na sali 14 radnych, przeciw - 0, wstrzymało się - 0, 

uchwalono uchwałę Nr LV/342/2014 w przedmiotowej sprawie. Uchwała 

stanowi załącznik Nr 10 do niniejszego protokołu.  

 

PKT 6i 

Przewodniczący Rady Miejskiej p. Zbigniew Kacprzyk odczytał projekt 

uchwały w sprawie opłaty od posiadania psów na 2015 rok. 
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Przewodniczący Komisji Oświatowo – Społecznej p Stanisław Motyl 

poinformował, że na posiedzeniu Komisji Oświatowo - Społecznej Rady 

Miejskiej w Nowym Mieście nad Pilicą w dniu 4 listopada 2014 roku 

wypracowano następujący wniosek:  

- Radna p. Anna Czerwiowska wnioskowała, aby stawka roczna opłaty od 

posiadania psów na 2015 rok wynosiła 15 zł. od jednego psa, 10 zł. od drugiego 

psa, 5 zł. za każdego następnego psa posiadanego przez osobę fizyczną. 

Członkowie komisji zaopiniowali pozytywnie. 

Radny Mirosław Bors zaproponował aby stawki roczne opłaty od posiadania 

psów na 2015 rok pozostawić bez zmian z roku ubiegłego. 

Według radnej Anny Czerwiowskiej obniżenie stawki opłaty od posiadania 

psów na 2015 rok pozwoli lepsze egzekwowanie należności.  

Radny Dariusz Dziurowicz wnioskował o wprowadzenie ewidencji właścicieli 

psów.  

Pani Helena Pardej  przewodnicząca Osiedla przy ul. Ogrodowej stwierdziła, że  

nie jest możliwe ustalenie właścicieli psów w całej gminie.  

Przystąpiono do głosowania wniosku wypracowanego na posiedzeniu Komisji 

Oświatowo-Społecznej, aby stawka roczna opłaty od posiadania psów na 2015 

rok wynosiła 15 zł. od jednego psa, 10 zł. od drugiego psa, 5 zł. za każdego 

następnego psa posiadanego przez osobę fizyczną. 

W głosowaniu za – 10 radnych, przy obecnych na sali 14 radnych, przeciw - 1, 

wstrzymało się – 3. 

Więcej pytań nie stwierdzono przystąpiono do głosowania nad w/w projektem 

uchwały. W głosowaniu za – 14 radnych, przy obecnych na sali 14 radnych, 

przeciw - 0, wstrzymało się – 0. Uchwalono uchwałę Nr LV/343/2014 w 

przedmiotowej sprawie. Uchwała stanowi załącznik Nr 11 do niniejszego 

protokołu.  

 

PKT 6j 

Przewodniczący Rady Miejskiej p. Zbigniew Kacprzyk odczytał projekt 

uchwały w sprawie przedłużenia czasu obowiązywania taryf opłat za zbiorowe 

zaopatrzenie w wodę i zbiorowe odprowadzanie ścieków. 

Przystąpiono do głosowania nad w/w projektem uchwały. W głosowaniu za – 14 

radnych, przy obecnych na sali 14 radnych, przeciw - 0, wstrzymało się - 0, 

uchwalono uchwałę Nr LV/344/2014 w przedmiotowej sprawie. Uchwała 

stanowi załącznik Nr 12 do niniejszego protokołu.  

 

PKT 7 

Interpelacji i zapytań nie zgłoszono. 

 

PKT 8 

Radny Tomasz Pietrucha w imieniu S woim, p. Stanisława Orzeszka, radnego 

Dariusza Dziurowicza, radnego Tadeusza Jędryki podziękował obecnym za 
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wspólną współpracę z samorządem Gminy VI kadencji. Życzył wszystkim 

powodzenia w życiu osobistym i zawodowym, a samorządowym więcej 

otwartości i przejrzystości, a przede wszystkim rozwoju, aby można było na 

koniec VII kadencji mówić nie o inwestycjach oczywistych, a wspomniany 

rozwój miasta i gminy był odczuwalny przez nas i nasze rodziny.  

 

PKT 9 

Przewodniczący Rady Miejskiej p. Zbigniew Kacprzyk poinformował, że w 

trakcie kadencji odbyło się 55 sesji Rady Miejskiej i zostało podjętych 344 

uchwał. Rada Miejska podczas podejmowania uchwał realizowała postulaty 

oraz wnioski wnoszone za pośrednictwem radnych, sołtysów i 

przewodniczących rad osiedli w sprawie poprawy funkcjonowania naszej 

Gminy. Przewodniczący podziękował za współpracę z którymi współpracował 

przez całą kadencję p. Burmistrz, p. Sekretarz, p. Skarbnik, radnym Rady 

Miejskiej, sołtysom, przewodniczącym rad osiedlowych, pracownikom Urzędu i 

jednostek podległych, p. Członkowi Zarządu Powiatu Grójeckiego p. 

Krzysztofowi Fiksowi, kierownikowi Posterunku Policji.  

Przewodniczący Rady Miejskiej wraz Wiceprzewodniczącym Rady Miejskiej 

wręczyli p. Burmistrz upominek i podziękowali za dobrą współpracę, życzyli 

wiele sukcesów i dalszej pracy na rzecz społeczności lokalnej. Podziękowania 

złożyli sołtysi, przewodniczący Rad Osiedlowych obecni na sali.   

Pani Burmistrz podziękowała Przewodniczącemu Rady Miejskiej, 

Wiceprzewodniczącemu Rady Miejskiej, radnym Rady Miejskiej, sołtysom, 

przewodniczącym rad osiedli, p. Sekretarz, p. Skarbnik, kierownikowi 

Posterunku Policji, pracownikom Urzędu za dobrą współpracę na rzecz naszej 

Gminy.  

Przewodniczący Rady Miejskiej wraz z p. Burmistrz  wręczyli dla radnych 

upominki.  

 

Porządek obrad został wyczerpany. Przewodniczący Rady zamknął obrady sesji. 

Szczegółowy przebieg obrad zarejestrowany jest na zapisie w dyktafonie i 

stanowi integralną część protokółu.  

 

Protokółowała      Przewodniczył 
           Przewodniczący Rady Miejskiej 

Marzena Białas       Zbigniew Kacprzyk 

    


